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Fakta o pronájmu Lázní Evženie

Z červencového jednání Rady města
Rada na své schůzi 12. července mimo jiné 

nejmenovala ředitelku Základní školy Krátká 

v Klášterci nad Ohří. 

Jediná přihlášená kandidátka do konkurzu 

nebyla jmenována z důvodu opakovaných 

manažerských pochybení, nedodržování in-

terních předpisů zřizovatele a špatné komu-

nikace se zřizovatelem, které byly důvodem 

vyhlášení konkurzu na toto vedoucí pracovní 

místo. Rada rozhodla o vyhlášení nového kon-

kurzu. Zájemci se mohou hlásit do 30. září. 

Rada doporučila Zastupitelstvu města 

Klášterce nad Ohří poskytnout příspěvek na 

úhradu nájemného ve výši 250 tisíc korun na 

rok 2012 za užívání nebytových prostor zdra-

votního střediska v Královéhradecké ulici. 

Schválila realizaci projektu Na společné 

cestě Krušnohořím II, ve spolupráci s partner-

skou obcí Grossrückerswalde, včetně společ-

ného financování projektu v rozsahu schvále-

ného rozpočtu města Klášterce nad Ohří pro 

rok 2012. (edb)

V minulých týdnech a měsících jsme byli svěd-

ky ostré kritiky pronájmu rehabilitační části 

lázeňského domu v Klášterci nad Ohří. To je 

důvodem, proč chci uvést informace na pra-

vou míru, tedy úplné a nezkreslené, nikoli jen 

politické vývody některých kritiků. 

Naše lázeňské zařízení bylo dobudováno 

před 7 lety, a to za výrazné podpory státu 

a peněz z EU. Původní areál se rozrostl do mís-

ta a byl zkultivován do takové podoby, že patří 

k nejhezčím místům ve městě. Současně po-

skytuje kvalitní služby nejen našim občanům, 

ale i návštěvníkům odjinud, včetně zahranič-

ních. Většinou jsou velmi příjemně překvape-

ni, jak je Klášterec pěkné město a jak krásný 

má lázeňský areál. 

Dostavba a rekonstrukce areálu však nepři-

nesla jen radost. Problém nastal při zajištění 

reálného provozu takového zařízení. První po-

kus o nastartování provozu se strategickým 

partnerem (Lázně Felicitas s.r.o.) město ukon-

čilo proto, že převodem 70 % akcií a smlouvou 

o pronájmu na 17 let by ztratilo dostatečnou 

kontrolu nad provozem a hospodařením láz-

ní. K ukončení spolupráce s tímto subjektem 

bylo nevyhnutelné, zejména poté, co nám byly 

poskytnuty informace o připravovaném mo-

delu nestandardních postupů provozu (laicky 

řečeno „tunelování“). Postup, který následo-

val, byl jediný možný. Město muselo začít pro-

vozovat areál samo, a to zejména s ohledem 

na 5letý závazek udržení cca 22 pracovních 

míst. Pokud by tyto podmínky Město poruši-

lo, muselo by vrátit dotační prostředky. Nane-

štěstí ve stejné době přišla ekonomická krize 

a plány na dostavbu hotelu a ziskový provoz 

se staly naprosto nereálnými. Přečkali jsme 

tzv. monitorovací období dotace, tzn.že jsme 

splnili podmínky dotace a již nehrozí vrácení 

peněz, majetek lze pronajímat. Reálně jsme si 

také ověřili, že efektivní provoz lázní je zcela 

závislý na platbách od zdravotních pojišťoven, 

zejména pak VZP. Wellness provoz je pouhým 

doplňkem ambulantního rehabilitačního pro-

vozu a v dnešní situaci není bohužel možné 

zásadním způsobem zvýšit tržby z této čin-

nosti. V důsledku tohoto vývoje a v dnešní 

ekonomické situaci v podstatě mělo Město 

pro zachování lázní pouze dvě možnosti – 

areál prodat nebo jej pronajmout. 

Prodej při dnešních cenách nemovitostí 

je nemožný, aniž by cena byla směšně nízká. 

Důležitým faktorem, který jsme brali v úva-

hu, bylo udržení pracovních míst, která byla 

v rámci projektu vytvořena. Tedy zbývala 

cesta pronájmu. Jeden a půl roku jsem jednal 

s pěti potencionálními zájemci. Od vlastní-

ho vyjednávání bylo nutné učinit další krok, 

ověřit záměr pronájmu formou závazných 

nabídek. Proto Město na podzim loňského 

roku zveřejnilo výzvu formou stanovenou 

zákonem o obcích – tzv. záměrem pronájmu, 

a to na pět let bez převodu jakéhokoliv ma-

jetku. Konkrétní nabídky byly dvě. První z nich 

ovšem řešila pouze kosmetickou úpravu sou-

časného stavu. Druhá nabídka společnosti 

ARC-MED s.r.o., jejíž jednatelkou je MUDr. 

Ouzká, zadání splňovala. Proč podle mě může 

uspět taková firma se svojí nabídkou? Jednak 

provozuje tyto služby mnoho let (před zahá-

jením rekonstrukce a dostavby i v tomto are-

álu), a z ekonomického hlediska může uspět 

pouze firma, která již má smlouvu s VZP a dal-

šími zdravotními pojišťovnami, činnosti pře-

vede do nových prostor a spojí s limity stáva-

jící smlouvy v lázních. To je zhruba 2 mil. Kč/

rok, o které je možno navýšit tržby. Ani firma 

samotná, ani lázně by jinak na vyšší platby za 

základní služby nedosáhly. 

V tuto chvíli do toho vstupuje politika 

„opozice“. Partneři MUDr. Ouzké jsou veřej-

ně označeni za „bílé koně“ (MUDr. Jíra, MUDr 

Voráč apod.). Nájem je údajně skandálně níz-

ký, v druhém pololetí letošního roku pouze 

1 000,- Kč. Ano, ale s progresí danou předlože-

nou nabídkou 1. rok 1000,- Kč, 2. rok 100 000,- 

Kč, 3. rok 500 000,- Kč, 4. rok 500 000,- Kč, 5. 

rok 500 000,- Kč, tedy přes 30 tis. Kč/měsíc 

a téměř 2 mil.Kč. za pět let. Reálná ztráta měs-

ta v této činnosti je přitom cca 160 tis./měsíc. 

A to po odečtení ztráty bazénu, který bude-

me provozovat dále pro větší průhlednost 

jeho nákladů. Velmi střízlivým odhadem ušet-

ří město během trvání této smlouvy minimál-

ně 5 milionů Kč. Společnost ARC-MED s.r.o. si 

tedy pronajalo provoz, na který od jeho zahá-

jení bohužel doplácí město několik milionů 

ročně. Proč však v televizi Nova či v bulváru 

neříkat „manželka europoslance platí 200 Kč/

měsíc? Lidé pak mají pocit že je to skandál, 

dozví se jen neúplné či zkreslené informace. 

Osobně tomu říkám klasické manipulování 

s informacemi, aby se zvedla sledovanost tele-

vize a prodalo více bulvárních tiskovin. 

Poslanec Evropského parlamentu MUDr. 

Ouzký a IZIP, evidentně žádná spojitost s pro-

blematikou pronájmu, ale kouzelné slovíčko 

– opět sousto pro bulvár. Na IZIP nechť si 

udělá každý svůj názor, ale státem objednaný 

potřebný systém, který „zapomene“ lékařům 

nařídit jej používat. Poté pod politickým tla-

kem, přestože koupil většinu akcií, stát řekne, 

že tento systém zruší. Okamžitě ale říká, že 

obdobný systém potřebuje, a že zakoupí jiný 

a zřejmě za větší peníz. Mírně řečeno divné. 

Další a další „senzace“, pomluvy atd., pro 

jistotu vždy a všude. Hlavně vytvořit dojem, že 

všechno je špatně a „my“ (rozuměj „opozice“) 

patříme na radnici. Když totiž nezískala demo-

kratickou cestou většinu, tak nastal policejní 

teror, dnes již desítky žalob a udání. Opět 

prázdná bublina. Tak tedy teror mediálněbul-

vární – televize, facebook, „časopis“ Změna 

pro Klášterec atd. Meze jsou ale překročeny. 

Budeme se bránit nikoli pomluvami, ale ze-

jména fakty, mnohým to bude nepříjemné, ale 

asi není jiné cesty, dnešní doba je taková. 

Nicméně přeji Všem čtenářům, aby si v této 

době uchovali duševní zdraví a pohodu. V na-

šem městě se daří hodně věcí, ale některým to 

vadí …  (Stanislav Stehlík,

předseda představenstva Lázně Evženie, a.s.)

Tato informace se na konci školního roku 

donesla na odbor sociálních věcí a školství 

Městského úřadu Klášterec nad Ohří a po-

chopitelně mohla vyvolat rozruch jak mezi 

zaměstnanci školní jídelny, tak i mezi rodiči 

žáků. 
To si zase na městě něco vymysleli a s nikým 

to neprojednali!!! Nikoli. Není tomu tak. Žádné 

změny ve školní jídelně ze strany zřizovatele ne-

jsou připravovány. 

Ano, je pravda, že jedna velká společnost na 

přelomu kalendářního roku oslovila město s na-

bídkou provozování školních jídelen. Poutavá 

prezentace firmy a její dosavadní praxe ale neda-

la odpověď na všechny otázky a nejasnosti, které 

vznesl odbor sociálních věcí a školství (hygienic-

ké předpisy, bezpečnostní předpisy, majetkové 

otázky, úprava zřizovací listiny, atd.) 

Vedoucí odboru sociálních věcí a školství 

spolu se svou kolegyní navštívila školní jídelnu 

provozovanou touto firmu v Karlovarském kraji. 

Jedná se o centrální školní varnu a jídelnu, zde 

se stravují děti z přilehlé základní školy, dále se 

jídlo rozváží do ostatních školních výdejen a také 

do mateřské školy. S ohledem na režim v mateř-

ských školách byla tato varianta, tedy zahrnutí 

mateřských škol v Klášterci nad Ohří do provozu 

společného stravování, od počátku pro město 

nepřijatelná.

Ani prohlídka školní jídelny neposkytla do-

statečně přesvědčivé argumenty, které by město 

Klášterec nad Ohří, vedly ke změně současného 

systému. Ba naopak. Objevily se další nevyjasně-

né oblasti a sporná místa. Zde stručně uvádíme 

některá z nich:

Společné stravování s veřejností - Jídelnu na-

vštěvovala i široká veřejnost, nebyly vymezeny 

nějaké hodiny čistě pro žáky a doba stravování 

pro veřejnost. Návštěva se uskutečnila v zimním 

měsíci, kdy se v jedné jídelně, ve stejných prosto-

rách pohybovali žáci školy v přezůvkách a s nimi 

veřejnost v zimní obuvi, v které právě vešla ze za-

sněženého chodníku. 

Nejasnosti či obavy z vyjasnění otázky bez-

pečnosti dozoru nad dětmi.

Jídelníček: Je nutné uznat, že denní výběr byl 

z několika jídel (polévka a 3 hlavní jídla, pasta bar 

popř. 4. jídlo a saláty), strávníci nemuseli předem 

přihlásit odběr obědu ani výběr. V klasických 

školních jídelnách jsou pečlivě sestavované jí-

delníčky tak, aby byly dodrženy zásady správné 

výživy. Ne ve všech jídelnách je možnost výběru 

z více druhů jídel, ale je zároveň zaručeno, že stra-

va je pestrá a jídelníček za celý týden odpovídá 

nějakým zásadám (zastoupení, zeleniny, masa, 

luštěnin atd.) V navštívené jídelně byl mimo jiné 

i těstovinový bar (pasta bar) a zástupci firmy 

sami přiznali, že zjistili, že některé děti se stravují 

převážně nabídkou tohoto baru, což rozhodně 

není ideální.

Zachování pracovních míst: Město zajímala 

i otázka udržení počtu pracovních míst a součas-

ných zaměstnanců jídelen. Firma nabízela pře-

vzetí všech zaměstnanců školních jídelen s právy 

a povinnostmi, které v danou chvíli vyplývají z již 

uzavřených pracovněprávních vztahů.

Doplňkový prodej: Výdej obědů je doplněn 

možností nákupu různých cukrovinek, baget, 

sycených nápojů atd. Rodiče mohou zablokovat 

nákup těchto cukrovinek přímo na kartě, která 

slouží k nákupu obědů (nejen obědů).

Pronájem prostor a vybavení: Způsob proná-

jmu, úhrady energií, popř. oddělení prostor od 

školy atd., byl opředen mnoha otazníky bez jas-

ných odpovědí. 

Výmaz ze rejstříku škol: V souvislosti s před-

chozím bodem by zastupitelstvo města muselo 

schválit změnu zřizovací listiny škol a zrušit sou-

část školy – školní jídelnu. Tuto změnu je nezbyt-

né uvést i v rejstříku škol, který vede Krajský úřad 

Ústeckého kraje. Pokud by se z jakýchkoli důvodů 

později ukončila spolupráce s firmou, obnovení 

školních jídelen by předcházel maratón složitých 

úkonů a rozhodnutí mnoha institucí (vyjádření 

stavebního úřadu, hygieniků, zápis do rejstříku 

škol atd.).

Ceny obědů: Navrhovaný provoz měl dle pre-

zentace přinést městu úspory v provozu. Ale 

konkrétně jaké? Ceny obědů v navštívené jídel-

ně byly vyšší, než jsou v klášterských školních 

jídelnách. Firma nepřesvědčila město o vysoké 

kvalitě poskytované služby. Město vycházelo i ze 

zkušeností a referencí jiných měst, kde přistoupili 

k tomuto či obdobnému modelu. 

V současné době a za představených podmí-

nek není tento způsob dle názoru zřizovatele pro 

místní podmínky vhodný. Školní jídelny i nadále 

zůstávají součástí základních a mateřských škol 

beze změn!

(Šárka Řeháčková)

Družina pro druháky se ruší. Město nechce zvýšit 

kapacitu, přestože jsou k dispozici jak prostory 

tak i družinářka. Vedení města odmítá uvolnit fi-

nanční prostředky na úhradu mzdových nákladů 

další družinářky. 

To všechno jsou nepravdivé výroky z mailo-

vé korespondence a jakéhosi oběžníku, jenž byl 

pouze v kopii doručen městu. Ve všech těchto 

dokumentech jsou směšovány různé věci a za-

měňovány povinnosti města a státu. Tvrzení jsou 

vytržena z kontextu a bohužel, tak dochází k ne-

přesné až mylné interpretaci skutečnosti. Aby 

nedošlo k míchání jablek s hruškami, je potřeba 

na úvod konstatovat základní fakta. 

Školský zákon upravuje zřízení družiny a její 

financování. Vyhláška pak konkretizuje činnost 

družiny. Družina je součástí školy, kterou zřídi-

lo město Klášterec nad Ohří. Kapacitu stanoví 

zřizovatel, tedy město, s ohledem na prostorové 

možnosti a také s ohledem na reálnou potřebu, 

tedy poptávku po této službě. Povolená kapa-

cita musí být samozřejmě v souladu s dalšími 

požadavky, ke kterým se vyjadřují instituce jako 

je krajská hygienická stanice. Zákony a vyhlášky 

stanovují určité standardy jako je například mi-

nimální počet m2, předepisují minimální počet 

sociálních zařízení a tak dále. 

Školní družina se člení na oddělení, která se 

naplňují do počtu 30 žáků. V ZŠ Krátká byla 

v provozu 3 oddělení, tedy maximální počet 

dětí přijatých do družiny nesměl přesáhnout 

90 žáků. Vzhledem ke zvýšené poptávce již 

v roce 2011 byly ve škole rekonstruovány pro-

story a vytvořilo se čtvrté oddělení. Náklady na 

tyto úpravy představovaly 38 851 korun, z toho 

34 000 korun poskytl zřizovatel – město Kláš-

terec nad Ohří. S účinností od 1. 9. 2011 byla 

navýšena kapacita družiny na 120 žáků. Každá 

úprava kapacity je projednávána s vedením ško-

ly. Z pochopitelných důvodů se nemůže dít za 

jeho zády.

Dle výsledků zápisu k povinné školní docház-

ce (probíhal ve dnech 6. a 7. 2. 2012), by mělo do 

prvního ročníku ve školním roce 2012/2013 na-

stoupit 75 žáků. Podle podkladů poskytnutých 

školou by do druhého ročníku mělo nastoupit 

66 žáků. Celkový počet žáků prvních a druhých 

ročníků této školy bude 141. Kapacita školní dru-

žiny je stanovena na 120 míst. Předpokládáte, že 

všichni žáci budou navštěvovat družinu? 

Je beze sporu pochopitelné, že informace 

o zrušení družiny pro žáky druhého ročníku za-

městnané rodiče rozhněvala a současně v nich 

vyvolala obavy, jak skloubit roli živitele rodiny 

a zodpovědného rodiče. Ale kde tuto informaci 

získali? A byla tato informace vůbec pravdivá? 

O přijetí žáka do družiny rozhoduje ředitel 

školy, nikoli město jako zřizovatel. Škola má sta-

noveno ve školním řádu družiny pořadí přijímání 

žáků. Pořadník umístění dítěte je následující: 1. za-

městnaní oba rodiče, 2. jeden z rodičů zaměstnán 

a za 3. nezaměstnaní rodiče. Citace je z webových 

stránek školy (www.1zsklsterec.cz/sd-rad). 

Je velmi nepravděpodobné, že by všichni žáci 

prvních a druhých ročníků požadovali pravi-

delnou denní docházku do školní družiny. Od 

1. 8. 2008 je navíc ve škole zřízen školní klub, jed-

ná se také o školské zařízení pro zájmové vzdělá-

vání stejně jako školní družina, ale školní družina 

je určena „přednostně“ pro žáky prvního stupně, 

zatímco školní klub je určen „přednostně“ žákům 

druhého stupně. Nicméně školní klub může na-

vštěvovat i žák prvního stupně, který není přijat 

k pravidelné denní docházce do družiny (vyhláš-

ka č. 74/2005 Sb. §7 odst.2). Současná kapacita 

školního klubu nabízí 250 míst pro žáky. 

K úplnosti je nezbytné také opět připome-

nout financování škol a školských zařízení. Toto 

upravuje školský zákon č.561/2004 Sb. Město 

jako zřizovatel poskytuje finanční prostředky 

na provozní náklady školy, tj. na energie, opra-

vy, nákup materiálu. Na rozdíl od finančních 

prostředků na platy, náhrady platů nebo mzdy 

a náhrady mezd atd. (prostředky související se 

vzděláváním), které jsou poskytovány ze státní-

ho rozpočtu (§160 odst.1 písm. c, §161 školského 

zákona č. 561/2004 Sb.). O tyto prostředky žádá 

ředitel školy, v žádném případě zřizovatel, pro-

střednictvím Krajského úřadu Ústeckého kraje. 

Při rozhodování o objemu finančních prostředků 

na rok 2012 krajští úředníci vycházeli ze zahajo-

vacího výkazu o počtu žáků ze září 2011, který 

byl nižší než avizovaný počet žáků, který pravdě-

podobně usedne do lavic v září 2012. 

Na základě výše uvedených počtů počtu žáků 

je z dlouhodobého hlediska kapacita školní druži-

ny nastavená optimálně, prostory jsou dostačují-

cí. Ale problém může být v personálním zajištění. 

Škola má právní subjektivitu a pracovněprávní zá-

ležitosti (stanovení počtu zaměstnanců, uzavírá-

ní smluv s nimi atd.) je čistě v kompetenci ředitele 

školy. Je tedy pouze na vedení školy, aby zabez-

pečilo dostatečnou kapacitu školní družiny a to 

navýšením personálního obsazení, tedy přijetím 

další vychovatelky do volné třídy družiny. Město 

jako zřizovatel investicí do vybudování čtvrté tří-

dy družiny pro dalších třicet dětí beze sporu napl-

nilo poptávku po volném místě v družině. 

Pokud dojde k navýšení počtu dětí ve školní 

družině, Krajský úřad Ústeckého kraje je projed-

ná. Podkladem pro přehodnocení je ale již zmi-

ňovaný zahajovací výkaz s uvedením skutečného 

počtu žáků ve škole, který bude vytvořen v září 

2012. Dle vyjádření krajských úředníků, škola 

obdrží navýšení rozpočtu spravedlivě tak, jako 

ostatní školy v našem regionu. 

(Šárka Řeháčková)

DRUŽINA PRO DRUHÁKY NA ZŠ KRÁTKÁ SE NERUŠÍ

ŠKOLNÍ JÍDELNU OD ZÁŘÍ ÚDAJNĚ PŘEBÍRÁ SOUKROMÁ FIRMA!

Ve čtvrtek 19. července se v areálu zámecké-

ho parku uskutečnila akce městské knihovny 

Pohádkový les. Na pět desítek zejména ma-

lých dětí si toto zábavné zpestření prázdnin 

nenechalo ujít a společně s rodiči se vydalo 

na trasu plnit jednotlivé úkoly na stanovištích 

u vodníka Česílka, králíků z klobouku Boba 

a Bobka, pyšné princezny, Popelky nebo pejs-

ka a kočičky. Novinkou letošního, v pořadí již 

5. ročníku, bylo malování na obličej, kterého 

většina dětí před startem využila. (edb)

Město Klášterec nad Ohří,

rada města vyhlašuje konkurzní řízení

na obsazení vedoucího pracovního místa

ředitele/ředitelky Základní školy,

Klášterec nad Ohří, Krátká 676, okr. Chomutov.

Bližší informace na www.muklasterec.cz

DĚTI SE PROŠLY POHÁDKOVÝMDĚTI SE PROŠLY POHÁDKOVÝM LESEMLESEM
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Nepořádek u popelnic
Jak to dopadá v místech, kde stojí nový pro-

stor na popelnice. Když se lidé naučili dávat 

odpadky do pytlů, tak se najdou jistí občané, 

kteří se v nich rádi hrabou a vyhazují vše ven 

na zem kolem popelnice, ze kterých to poté 

vše vylétává ven a děla nepořádek v okolí.

A když jsme u těchto občanů, nejsou to jen 

dospělí, co se hrabou v odpadcích, ale jsou to 

i děti. Hlavně, že se zde renovuje sídliště nebo 

stání na popelnice, které pak po zásahu těch-

to občanů vypadá katastrofálně. Můžu vám 

říct, že je mi z toho až zle, jak to tu v poslední 

době vypadá. Je to horší a horší. Za chvíli zde 

budeme zamořeni zajímavými zvířátky, v blíz-

kém okolí těchto nedokonalostí. (Jolie34)

NAPSALI JSTE NÁM

AC RAISOVKA
AUTOSERVIS

Osobní, Užitková, Nákladní a Stroje – 

LIAZ, TATRA, AVIA, MULTICAR, RENAULT, KAROSA, 

AVIA, DAF, MAN, IVECO, VOLVO, MERCEDES. 

Osobní a Užitková – VŠECH ZNAČEK

Výměny olejů, náplní, opravy

AUTOMYČKA

Osobní, Užitková, Nákladní a Stroje

MOTORY – PODVOZKY – Karoserie

ČIŠTĚNÍ INTERIÉRŮ Suchý – mokrý proces

Sleva 52 % Jarní akce interiér Premium 599 Kč

Raisova (Ctiborova) 5456, Chomutov

Tel.: 776 565 780, 732 186 702

 až 5O OOO Kč

 měsíční splátky

 na dobu 8 a 13 měsíců

 hotovost až do domu

 nejvýhodnější podmínky v regionu

www.smartpujcka.cz

Hledáme nové 
obchodní zástupce

Stačí jednou zavolat!

 84O 111 177
Cena hovoru je účtována stejnou sazbou jako volání do pevné sítě.

k03-100x100_CB.indd   1 21.2.2012   11:34:45

Setkání spolužáků po téměř půlstoletí

V závěru letošního školního roku zažila re-

staurace klášterského hotelu Slavia jedinečné 

setkání šestadvaceti „žáků“ bývalé Základní 

devítileté školy v Havlíčkově ulici. Dostavil se 

také pan učitel Čežík, před padesáti lety všemi 

milovaný začínající matematik. 

V úvodu třídního srazu hlavní organizátor-

ka a duše celé „třídy“, Lenka Kubátová (dnes 

Krejčová), připomněla jména těch, kteří už 

jsou na Pravdě Boží a jež všichni přítomní ucti-

li chvilkou ticha.

Když jsem obdržela pozvání na sraz spolu-

žáků, váhala jsem, zda jít. Tenkrát, když jsme 

se na konci deváté třídy rozcházeli, byly jsme 

vlastně ještě děti. Nikoho z nich jsem celé ty 

dlouhé roky neviděla. O čem si budeme poví-

dat? Většina byla ve „výhodě“, protože zůsta-

la přímo v Klášterci, nebo alespoň v blízkém 

okolí. Zatímco mě osud zavál daleko odtud. 

Ale s kým jiným prožít chvilky nostalgie 

a vzpomínek, než s těmi, kteří školní roky pro-

žívali se mnou? Na třídní srazy se chodit má, 

dnes už to vím. Přivítání bylo přátelsky bouř-

livé. Všichni jsme si měli hodně co říci, všichni 

jsme s sebou přinesli dobrou náladu, hodně 

očekávání a nějaké ty fotky. V dnešní trošku 

hektické době, kdy 

jeden člověk nemá 

čas na druhého, je 

úžasné setkat se 

s těmi, s nimiž jsme 

prožili skoro zapo-

menutou část svého 

života – dětství. Bez 

pomoci plastických 

chirurgů jsme rá-

zem všichni omládli. 

Seděli jsme vedle 

sebe, téměř čtyři-

ašedesátníci, úcty-

hodní a starší o tolik let, ale přesto „mladí“. 

Vybavovaly se nám školní vzpomínky zasunu-

té v paměti, ožívaly 

příběhy a činy nejen 

nás všech, našich 

učitelů, ale i typic-

kých kláštereckých 

„figurek“. 

„Kluci“ z naší 

třídy, kteří bývali 

malí a hubení, se po 

uběhlém půlstoletí 

změnili ve vysoké 

podsadité chlapáky, 

milosrdný čas smyl 

také rozdíly mezi 

třídními kráskami 

a tehdejšími „ošklivými káčátky“. Roky nám 

všem dodaly „patinu a rez“, ale o to zajímavěj-

ší a osobitější dnes každý z nás je. Máme sice 

trochu povadlé tváře a možná nějaké to kilo 

navíc. Ne s každým se život právě mazlil, avšak 

vzpomínky na společné školní chvíle nás do-

kázaly vrátit. Najednou jsme nacházeli jeden 

v druhém rysy známé ze školních škamen, 

vybavovali si své rošťárny, úspěchy i křivdy. 

Nebyly to ale jen vzpomínky na něco vyvanu-

tého. Někdo se potkal se svou první láskou, 

jiný si téměř s něhou upamatoval pořádný zá-

hlavec od drobounké „soušky učitelky“. Vzpo-

mínalo se zkrátka na kdeco, ale vždy s velkým 

pochopením, nadhledem a pokorou získanou 

životními zkušenosti. Jako pokračování příbě-

hu, které jsme začali „číst“ velmi mladí, nezku-

šení, na počátku toho „opravdového“ života. 

Setkání bývalých spolužáků má neopako-

vatelné kouzlo a téměř zázračnou moc. Člo-

věk si najednou uvědomí, že na „základce“ 

postavil „fundament“ a nastavil hodnoty pro 

celý svůj život. A že ten návrat ke kořenům je 

doslova očistný.

(Ivanka Melounová-Plicková)

Prodej slepiček
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, opět prodává slepičky snáškových  plemen 

Lohman hnědý, Tetra hnědá a Dominant žíhaný, kropenatý, černý, žlutý, modrý a bílý.

Slepičky pouze z našeho odchovu!!

Slepičky ve stáří 14–17 týdnů za 159–170 Kč/ks

Prodej se uskuteční v v pondělí 27. srpna 2012, Klášterec nad Ohří – závory 

u autobusového nádraží – v 15. 30 hod.

Případné bližší informace: 728 605 840, 728 165 166, 415 740 719

Nedaleko budovy Střední odborné školy slu-

žeb a SOU Kadaň se ve Dvořákově ulici nachá-

zí jeden z objektů Domovů sociálních služeb 

Kadaně a Mašťova, a právě toto zařízení na-

vštívila v závěru školního roku třída druhého 

ročníku učebního oboru prodavač-kadeřník.

Nebyla to jen zvědavost vidět, jak žijí ti, 

které někdy potkáváme v malé skupince pro-

cházet se po městě, nebo jak žijí ti, které na 

ulici ani nespatříme. Byla to především snaha 

někomu udělat radost. 

Třeba knihou, plyšovou hračkou nebo CD 

s pohádkami. Průvodkyněmi zařízení byly 

Lenka Miláková, ředitelka domovů, a Dagmar 

Bečvářová, zástupce vedoucí. Žáci měli mož-

nost na vlastní oči vidět, že ne vždy a vše se 

daří podle vysněných představ a přání. Mali-

cherné hádky s rodiči a se spolužáky se tento-

krát úplně vytratily z myslí žáků, kteří si začali 

uvědomovat, jak velké možnosti mají před 

sebou, na rozdíl od usměvavých, někdy i stej-

ně starých kamarádů, kteří měli tu smůlu, že 

život k nim nebyl tak štědrý. 

Zařízení v Dvořákově ulici je velmi pěkné. Kaž-

dý z obyvatel se zde může zapojit do života dle 

svých možností. Mají zde tělocvičnu, ergono-

mickou dílnu i kuchyňku. Jediné co nemají, je 

zdraví, a proto si tady všichni, kteří toto zařízení 

navštívíme, uvědomíme, co vše máme k dispozi-

ci, a jak se ke svému tělu někdy chováme. 

Chraňme své zdraví a važme si jej. Našim 

přátelům popřejme hodně štěstí a děkujeme 

za velmi silný citový zážitek.

(Žáci třídy KP 2. SOŠS a SOU Kadaň)

Z Amosu je to jen přes ulici

Šesťák z Klášterce 
vyhrál literární soutěž

Na konci školního roku převzal šesťák Nguyen 

Nhu Viet Anh z rukou Ivana Ferance, zástup-

ce Evropské komise v Praze, diplom a věcnou 

cenu – notebook, za 1. místo v literární soutěži 

určené mladým migrantům v českých školách.

Odborná porota vybrala Romanovou (tak 

mu všichni pracovně říkáme) práci jako nej-

lepší z devadesáti příspěvků ze základních 

a středních škol v celé republice. Poděkování 

za pomoc patří jeho kamarádovi a spolužáko-

vi Davidu Paurovi, který mu s prací pomáhal 

a který byl také hostem ceremonie předávání. 

Nad soutěží na škole jsem převzala patronát 

a s oběma žáky jsem v Praze cenu přebírala. 

Děkuji za reprezentaci školy.

(Jana Dimunová)

Najdeme osamocené, volně žijící zvíře (mládě). 

Pokud je zraněné, kontaktujte nejbližší stanici pro 

záchranu volně žijících živočichů. Pokud zraněné 

není, zejména zajíčci, malé srnky a podobně. Platí 

důležité upozornění! To, že jsou na místě sami, ne-

znamená, že jsou opuštěná. Rozhodně je neodná-

šejte! Taková mláďata se už stěží vrací zpět do volné 

přírody. Tato mláďata nechte tam, kde jste je našli. 

Najdeme neopeřené ptáče vypadlé z hnízda, 

osamocené. Nejčastěji se v těchto případech 

jedná o mláďata slabá, hendikepovaná, osamo-

cená. Pokud se ho budete chtít pokusit vrátit, je 

jeho šance na přežití nereálná. 

Pokud objevíme v domě, na půdě netopýra. 

Netopýři hledají různé úkryty nejen v lidských 

obydlích za různým účelem. Nerušte je, nedo-

týkejte se jich a zejména nezavírejte jim vletové 

otvory což by vedlo k jejich uzavření v prostoru. 

Jestli že vám jejich přítomnost vadí, kontaktujte 

odborníky a obraťte se na Českou společnost pro 

ochranu netopýrů, případně se můžete obrátit 

na některou ze záchranných stanic, které jsou 

součástí Národní sítě záchranných stanic. Neto-

pýři jsou zákonem chránění živočichové!

(MVDr. Petra Honomichlová)

VETERINÁRNÍ RÁDCE: Co dělat, když …

O k é n k o  d o  h i s t o r i e

Zajímá vás, kdo byl v roce 1914 starostou 
města Klášterce nad Ohří. Kolik bylo ve 
městě lékařů, kolik bylo četníků či pošťáků. 
Pokud ano, je tu opět po čase okénko do his-
torie právě pro vás. Ale pěkně popořádku.

Podle adresáře z listopadu roku 1914, kdy 
první světová válka, později pojmenovaná 
jako Velká válka, která trvala až do listopa-
du roku 1918, už trvala téměř půl roku, mělo 
město Klášterec celkem 309 domů a 2 944 
obyvatel. Ve městě byla pošta a telegraf. 
Starostou byl Dr. Anton Totzauer, který byl 
zároveň jedním ze dvou lékařů ve městě. 
Tím druhým byl Dr. Anton Rösch. Působil 
zde zvěrolékař Emanuel Hoffmann. Lékár-
níkem byl Emil Schug. Funkci státního se-
kretáře vykonával Ferdinand Schindler. Re-
vizory policejních hlídek byli Johann Kühnl, 
Franz Felgenbauer a Franz Krems. V ulicích 
mohli obyvatelé potkávat tři četníky, Fer-
dinanda Jangla, Josefa Fritsche a Bittnera. 
Přednostou stanice byl F. Pokorny. Poštmis-
trem byl Karl Gertner, o doručování pošty 
se dále staraly Rosa Glatz a Filomena Mül-
ler. Excelence hrabě Oswald Thun-Salm byl 

vlastníkem porcelánky, jejíž ředitelem byl 
Ing. chemie Josef Teuchner. Farářem byl ad-
ministrator P. Karl Wohlrab. Farnost měla 
dva kaplany Franze Pietschmanna a Josefa 
Firluse. Ve městě byla poměrně rozsáhlá 
spolková činnost. Byly zde Střelecký sbor, 
Spolek veteránů, Deustchen Turnverein, 
Spolek hasičů. Dále pak místní skupina 
Spolku německých a českých žen. Pěvec-
ký spolek, Krušnohorský spolek, Němec-
ko-rakouský ptačí svaz, Pomocný spolek 
zemského pomocného spolku pro plicní 
onemocnění, svůj spolek zde měli včelaři 
a nechyběl ani těsnopisecký spolek a mno-
há další společenství. Ve městě bylo šest 
pekařů, čtyři dámské krejčové, pět řezníků 
a patnáct hostinců. Jediným kominíkem byl 
Johann Heidler. Noviny a kuřivo si mohli 
obyvatelé nakupovat ve třech trafikách. 
Ředitelem chlapecké školy byl Franz Czekal, 
dívčí školu vedl Wenzel Brun.

Klášterec nad Ohří spadal pod Gericht-
bezirk Kaaden, tedy pod soudní okres Ka-
daň. Doplňme ještě, že v první světové vál-
ce padlo 104 kláštereckých mužů. (edb)

Klášterec za císaře pána

Hledá bratrance své tety
Hledám pro svou tetu bratrance Ladislava Pavlů. 

Má bydlet v Klášterci nad Ohří – adresu neznáme. 

Jeho sestřenice pochází z Třeště. Kontakt na mě: 

telefon – 567275370, nebo mobil – 728546352. 

Doufám, že se ozve. Děkuji s pozdravem Stanislav 

Mazač, Větrný Jeníkov 218, PSČ 588 42.

V Perštejně se soutěžilo O titul Sekáče
Občanské sdružení Anthericum uspořádalo 

druhý ročník v sekání kosou na přírodní památ-

ce Louka vstavačů u Černýše. Akce s názvem 

Perštejnský sekáč 2012 se zúčastnilo celkem 

sedm soutěžících. Šest mužů a jedna žena. 
„Tak hojnou účast na druhém ročníku této sou-

těže jsme věru nečekali,“ prohlásil Rostislav Vošický 

z pořádajícího občanského sdružení. Anna Škodo-

vá z Klášterecké Jeseně jako jediná žena soutěžila 

v sekání kosou zároveň s muži a byla vyhlášena za 

Perštejnského sekáče 2012 v ženské kategorii. Stejně 

jako vítěz v mužské kategorii získala vítězný pohár 

a 30 litrový sud žateckého piva Premium. V mužské 

kategorii zvítězil opět František Batory z Kadaně, 

který obhájil trůn nejlepšího sekáče z minulého 

roku. Svůj pruh louky o ploše 100 m2 posekal v čase 

6 minut a 58 sekund. Druhý byl s časem 8:15 min 

Miroslav Toušek z Karlových Varů, třetí dosekala 

Anna Škodová z Klášterecké Jeseně (9:08). Čtvrtý 

byl pan Tomík z Málkova (10:33), pátý Petr Malast 

z Klášterecké Jeseně (11:43), loni těsně druhý. Na 

šesté pozici byl Pavel Fulín z Března (18:15) a pořadí 

uzavřel Stanislav Lehečka z Března s časem 20:33 

minuty. Po soutěži zkušení sekáči ukazovali, jak 

správně naklepat a sestavit kosu nebo jak vybírat 

čepel podle tónu zvuku. (rv)

Rekonstrukce vodovodu v Havlíčkově ulici 
Severočeská vodárenská společnost (SVS) prová-

dí další z letošních plánovaných investičních akcí, 

souběžnou rekonstrukci kanalizace a vodovodu 

v Klášterci nad Ohří, v Havlíčkově ulici.

„Stavba, kdy v rámci jednoho výkopu vymě-

níme vodovodní a kanalizační potrubí, přispěje 

do budoucna k bezproblémovému zásobování 

pitnou vodou a odvádění splaškových vod,“ říká 

Bronislav Špičák, generální ředitel SVS. Do konce 

srpna bude rekonstruováno 308 metrů kanaliza-

ce a 317 metrů vodovodu. ( jh)

Psi v útulku jsou v novém
Zrekonstruované kotce mají psi v útulku v Ci-

boušově. Z tohoto důvodu byl také útulek 

první dva týdny v měsíci červenci uzavřen. 

Nových podlah a vymalování se dočkalo cel-

kem devět kotců. V současnosti je v útulku 

jedenadvacet psů. (edb)
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Jak byste zhodnotil osmý ročník Kláštereckých 

hudebních pramenů?

Nesl se v duchu tradice předchozích roč-

níků. V kurzech bylo patnáct houslistů, hodně 

se omladilo. Jsem rád, že se letošního ročníku 

zúčastnili zajímaví hosté, ať už to byl Symfo-

nický orchestr s vynikajícím dirigentem Mar-

kem Štilcem, nový projekt Vivaldiano 2012, 

který se na nádvoří kláštereckého zámku 

představil v letní podobě, klavírista Jan Simon, 

špičkový byl také herecký projev a přednes 

při večeru hudby a mluveného slova v podá-

ní Petra Kostky. Nelze zapomenout na tanga 

v podání Ladislav Horáka či vystoupení výbor-

né pěvkyně Markéty Mátlové. Zkrátka každý 

večer nabídl posluchačům něco zajímavého. 

Jsem také rád, že program, i když jsme na 

něj, vzhledem k tomu, jaká je doba, měli niž-

ší rozpočet, neutrpěl na atraktivitě. Osm let, 

co festival v Klášterci funguje má jeho úroveň 

stále stoupající tendenci a stále více láká nejen 

návštěvníky z různých koutů ČR, ale i ze sou-

sedního Německa. Jediným kazem na letoš-

ním festivalu bylo příšerné počasí, které nás 

provázelo opravdu po celý týden. 

Jeden ročník skončil. Plánujete už další, v po-

řadí devátý?

Příští rok se přiblížíme k vysněné symbo-

lické desítce zase o něco blíže. Samozřejmě už 

na dalším ročníku pracuji, protože vystoupení 

špičkových interpretů je potřeba zajistit hod-

ně dlouho dopředu. Dopředu ale nechci nic 

prozrazovat, protože v této zemi se nápady 

nerodí. V této zemi se nápady odcizují a proto 

s programem festivalu já přicházím, až když už 

je vše zorganizované a zajištěné. Já se snažím 

do Klášterce přivést vždy zajímavé hosty a in-

terprety, protože historická tradice, co se této 

kultury týče, je v Klášterci opravdu velká. Je 

skvělé, že se to sem do nádherného prostředí 

zámku vrací. Kultura je součástí našeho života 

a i když někteří současní politici tvrdí, že kul-

tura je až někde na posledním místě, tak se 

mýlí. Kultura je hned po tom, že potřebujeme 

žít a jíst, na prvním místě. Nejsem ten, který 

by se chtěl prezentovat nějakými konzerva-

tivními názory, ale jsem zastáncem toho, že 

bez kultury se žít nedá. Doufám, že se v tomto 

směru situace zlepší. Kultura nejen určuje ná-

rod, ale také nás reprezentuje. Myslím, že je na 

čase, abychom o kulturu konečně zase začali 

dbát. (edb)

5.–6. 8. Diktátor. Film USA, v hlavní roli Borat. 

Mládeži do 15 let nepřístupný. Vstupné 80 Kč. 

7. 8. Čtyři slunce. Film ČR. Plesl, Geislerová, Mádl, 

Chmela a Roden ve filmu Bohdana Slámy. 

Mládeži do 12 let nevhodný. Vstupné 70 Kč.

8. 8. Polski film. Film Česko/Polsko. Matono-

ha, Liška, Polášek, Budař a Daniel ve filmu 

o absurditě hereckého života. Mládeži do 15 

let nepřístupný. Vstupné 80 Kč.

9.–10. 8. Iron Sky. Film Finsko/Německo/Austrá-

lie. 2012, 93 minut, české titulky. V posled-

ních chvílích Druhé světové války se tajný 

nacistický program vyhnul destrukci. Mládeži 

do 12 let nevhodný. Vstupné 90 Kč.

11.–12. 8. Tady hlídám já. Film ČR. Rodinná 

komedie o tom, jak vám zvíře změní život. 

Mládeži přístupný. Vstupné 80 Kč.

13. 8. Happy Happy. Norský film. Komedie 

o nevěře, kuřbě a losím mase. Mládeži do 12 

let nevhodný. Vstupné 70 Kč.

14.–15. 8. Madagaskar 3. Film USA. Rafinova-

ným tučňákům se s pomocí hrubé šimpanzí 

síly podařilo opravit letadlo, ve kterém 

hlavní hrdinové havarovali během přeletu 

z Madagaskaru do Afriky. Mládeži přístupné. 

Vstupné 80 Kč.

 Pro děti také v kině Svět 14.–15. 8. od 18.00 

hodin. 

16. 8. Ocelová pěst. Film USA. Drsný a napína-

vým akčním snímek s Hughem Jackmanem 

v hlavní roli bývalého boxera Charlieho Ken-

tona. Mládeži přístupný. Vstupné 70 Kč.

17.–18. 8. ... a bude hůř. Film ČR. Na motivy 

díla spisovatele Jana Pelce. Mládeži do 15 let 

nevhodný. Vstupné 70 Kč.

19. 8. Sněhurka a lovec. Film USA. Pohádka 

skončila! Zapomeňte na Sněhurku, jejímuž 

líbeznému zpěvu v legendární disneyovce 

naslouchá celá příroda. Mládeži přístupný. 

Vstupné 80 Kč.

20. 8. Bitevní loď. Film USA. Hlavní hrdina nikdy 

nechtěl sloužit u válečného námořnictva jako 

jeho starší bratr. Mládeži do 12 let nevhodný. 

Vstupné 80 Kč.

23. 8. Antikrist. Film Dánsko/Německo/Polsko. 

Scénář a režie: Lars von Trier, v hlavních rolích 

Charlotte Gainsbourg a Willem Dafoe. Mlá-

deži do 15 let nepřístupný. Vstupné 80 Kč.

24.–25. 8. Doba Ledová 4: Země v pohybu. Film 

USA. Do kin se po třech letech vrací oblí-

bená mamutí rodinka Mannyho, Ellie, jejich 

teenagerské dcerunky Broskvičky, lenochoda 

Sida, šavlozubého tygra Diega a potřeštěného 

krysoveverčáka Scratta. Mládeži přístupné. 

Vstupné 80 Kč.

 Pro děti také v kině Svět 24.–25. 8. od 18.00 

hodin. 

29. 8. Okresní přebor – poslední zápas Pepika 

Hnátka. Film ČR. Děj filmu se odehrává v ča-

sovém období, které těsně předchází začátku 

stejnojmenného seriálu. Mládeži do 12 let 

nevhodný. Vstupné 80 Kč.

Všechna představení v letním kině začínají ve 

21.00 hodin. 

20.8. Zahajovací galavečer. Od 20.00. Žene – 

ženy, Miluj mě.

21.8. Tanec napříč kontinenty. Od 20.00. 

Landscape of the Body, Yellow is not Gold, 

Silver Lines.

22.8. Večer neprofesionálních souborů. 

Od 19.00.

23.8. Dámská jízda s Annou Polívkovou. 

Od 20.00. Předání Ceny Siraex.

24.8. Závěrečný galavečer. Od 20.00. Tanec 

magnetické balerínky, Mono No Aware.

L E T N Í  K I N O

 PROGRAM FESTIVALU SIAREX 2012

Prodám byt 3+1 v OV, Klášterec ul. Komen-

ského, cena dohodou. Kontakt: 776 549 156. 

Řádková inzerce

Po pět dní bude klášterecká kulturní scéna žít 

festivalem současného tance s mezinárodní 

účastí Siraex 2012. Podle pořadatele, kterým je 

Základní umělecká škola v Klášterci nad Ohří, 

je cílem hlavního programu festivalu přivést 

profesionální umění k obyčejným lidem, kteří 

si jen zřídka najdou cestu za ním. 

Nabídne pět večerních představení, v exte-

riérech zámku – Sala Terrena, jejichž drama-

turgie chce představit široké veřejnosti bohaté 

spektrum tvorby současného scénického tance 

a pohybového divadla. Festival je také průře-

zem české a zahraniční tvorby. Zprostředkuje 

také reálné setkání neprofesionálních umělců 

s choreografem světového jména a jeho prací. 

Konfrontaci českého a zahraničního prostředí, 

informace o současných trendech, obohacení 

české platformy o aktuální směry, které ovliv-

ňují současný vývoj taneční scény a tanečního 

vzdělání. Nabídne setkání různých způsobů 

práce a tvorby u nás a v zahraničí.

Součástí festivalu budou Letní taneční díl-

ny s profesionálními lektory, tanečníky a cho-

reografy. Ty nabídnou nové možnosti výuky 

v tanečním pohybu, poznání nových metod

a principů práce s pohybem. Lektory budou 

Anna Caunerová a Daniel Raček. Novinkou 

letošního ročníku festivalu Siraex je choreo-

grafický coatching, který je jedinečnou pří-

ležitostí přihlásit svou choreografii a nechat 

ji podrobit rozboru odborníka. Pro širokou 

veřejnost budou přichystány lekce Tai – Chi 

a jógy v podání Lenky Kolářové nebo lekce 

Flamenga pod dozorem Jany Drdácké. 

Festival Siraex dá prostor také nejmenším 

tanečníkům dětského scénického tance. Před-

stavit by se měli hlavně soubory ze ZUŠ z blíz-

kého okolí a regionu. 

Vyhlašovat se bude také Cena Siraex, která 

je diváckým oceněním pro choreografii, která 

se představila v průběhu večerních předsta-

vení Dnů scénického tance. Každý večer bude 

spolu s programem rozdán i hlasovací lístek, 

kde divák zaškrtne choreografii z toho veče-

ra, která jej nejvíce upoutala. Lístek pak ode-

vzdá při svém odchodu. Procentuelně se pak 

vyhodnotí nejlépe oceněná choreografie a ta 

získá Cenu Siraex. Oznámení proběhne doda-

tečně po skončení festivalu písemnou formou 

a ještě jednou pak oficiálně na dalším ročníku 

osobně před publikem, kdy vítěz obdrží sošku 

Siraex a finanční částku na podporu rozvoje 

v další choreografické tvorbě. (edb)

Festival Siraex 2012 roztančí Klášterec

Galerie Kryt představí Jiřího Votrubu
V pátek 10. srpna začíná v Galerii Kryt nová 

výstava, vernisáž proběhne z důvodu nepří-

tomnosti autora zřejmě až 17. srpna. Vysta-

vovat zde bude svá díla, pop – artové malby, 

Jiří Votruba, s názvem Globální portréty. Jiří 

Votruba je český malíř, grafik a ilustrátor. Ro-

dák z Prahy je umělcem s charakteristickým 

rukopisem. Obrazy vystavoval na téměř 50ti 

samostatných výstavách po celém světě. Ma-

luje v tématických cyklech (květiny, uživatelské 

manuály, bazény, boty, apod.), v poslední době 

je fascinován hromadnou spotřebou a její 

svůdností. Ilustrace tohoto umělce jsou spo-

jeny především s literaturou pro děti. Největší 

úspěch zaznamenala kniha seznamující děti se 

světem opery. Grafický design Jiřího Votruby 

je snadno rozpoznatelný na první pohled. Ve 

světě je známá jeho tvorba věnovaná kulturní 

a historické Praze. Velkou odezvu má grafický 

design v oblasti vážné hudby v Japonsku. 

V pátek 7. září by měla v galerii proběhnout 

vernisáž Skloartu. Součástí výstavy pak bude 

i prodejní výstava vitrážových šperků. (lm, edb)

Kůsová zamíří do Švýcarska
Jitka Kůsová bude jediným zástupcem české 

výtvarné školy při 4. ročníku sympozia Bil-

hauer ve švýcarském Büren an der Aare. Kůso-

vá je rodačka z Chomutova, žije a tvoří v Úto-

čisti u Klášterce a je členkou Unie výtvarného 

umění v Teplicích. Na švýcarském sympoziu 

se představí ve dnech 25.–31. srpna, společně 

s dalšími devíti umělci.

Svěcený: Každý večer nabídl něco zajímavého
Osmý ročník festivalu Klášterecké hudební prameny je minulostí. V průběhu osmi dní nabídl devět koncertních vystoupení

předních interpretů klasické hudby v čele s houslovým virtuosem Jaroslavem Svěceným a absolventů houslových kurzů,

které jsou nedílnou součástí festivalu. A s hlavní postavou festivalu jsme se za právě skončeným ročníkem ohlédli.

Euroart představí
Sdružení sochařů Čech,

Moravy a Slezka

Letos už se v Klášterci nebude v srpnu kovat, 

jako tomu bylo v předchozích letech, kdy se 

zde vždy každý druhý rok uskutečnil festival 

Eurokov. Zájemci o umění ale nemusí mít 

strach, protože sochař a umělecký kovář Karel 

Meloun pro ně přichystal EuroArt. Tvorbu se 

žhavým železem tak nahradí výstava.

 „Bude to mezinárodní výstava Sdružení so-

chařů Čech, Moravy a Slezka. Svá díla odpre-

zentují také pražští malíři a hosté z domova 

i ze zahraničí,“ říká organizátor Karel Meloun. 

EuroArt bude velkou přehlídkou děl z kovu, 

dřeva a kamene tří desítek umělců. 

Výstavu, která se uskuteční v Renesančním 

sále a na nádvoří kláštereckého zámku, zahájí 

velká vernisáž. Výstava bude zpřístupněna ve-

řejnosti ve dnech 25. srpna až 30. září. (edb)

ČETNICKÉhumoresky

16.8.-15.10. 2012
Zámek Klášterecnad Ohří

Výstava o úspěšném
seriálu České televize,
Televizního studia Brno,
ale také o četnictvu za
první republiky.

Vstupné: 40,- Kč, snížené 20,- Kč

V kláštereckém zámku se uskuteční ve dnech 

16. srpna až 15. října výstava Četnické humo-

resky. Výstava, která je nejen o úspěšném se-

riálu České televize a televizního studia Brno, 

ale také o četnictvu za první republiky, sestává 

celkem z 9 scén. 

Úvod, pánská pracovna, jídelna, dámská 

garderoba, četnická stanice, obchod s mód-

ními doplňky, kuchyně, lékařská ambulance 

a kadeřnictví. 

Součástí je také detektivní příběh Vražda 

továrníka Skalského, který je formou výsle-

chů a indicií zakomponován do celé výstavy. 

Návštěvníci se mohou stát asistenty četníků 

a pokusit se tak během prohlídky vypátrat 

vraha. (edb)

PÁTRAČKA NA ZÁMKU

Sdružení přátel kostela sv. Petra a Pavla ve Voly-

ni zve i v letošním roce na Dny otevřených dveří 

v tomto kostele u Výsluní v Krušných horách. 

První se uskutečnil 21. července od 10.00 

do 16.00 hodin. Další termíny jsou 4. srpna, 11. 

srpna, 25. srpna a 15. září. Návštěvníci si mo-

hou kostel prohlédnout i s výkladem. Sdružení 

vzniklo na podzim roku 2007, jako dobrovolný 

spolek lidí, kterým nebyl lhostejný stav, v ja-

kém se zdejší kostelík ocitl. Kostel se už poda-

řilo částečně zastřešit a nově opláštěná je také 

věž. Protože  doba vhodná k práci v exteriéru 

je na horách velmi krátká a sehnat peníze není 

snadné, není zatím ani střecha dosud dokon-

čená. Následovat by mělo zpevnění klenby, 

osazení oken a dveří, aby mohl být kostel pří-

stupný. Teď je možné navštívit interiéry koste-

la pouze v rámci dnů otevřených dveří. 

Například během loňských dnů otevřených 

dveří se podařilo najít původní klíč od koste-

la.  Prohlídky jsou možné také po domluvě se 

správci objektu, pomocí e-mailu volynskykos-

tel@seznam.cz. Kostel sv. Petra a Pavla je uni-

kátní památka s gotickými malbami ze 14. sto-

letí, který se nalézá u vesničky Volyně, měl být 

v 80. letech zbourán, ale jako zázrakem přežil. 

Nyní se dobrovolníci snaží kostelu vrátit jeho 

původní podobu.

DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ V KOSTELE VE VOLYNI
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Vembloudovy hrby se pojedou již počtvrté

zajistíme pro vás všechny potřebné činnosti
spojené s úmrtím vašeho blízkého

–   * obřad v kostele v Klášterci n.O. s následnou kremací nebo
–      uložením do hrobu
–   * obřad v Obřadní síni na hřbitově v Kadani, Pernštejně a okolí
–   * kremace bez obřadu

Náměstí E.Beneše 10 - vedle pošty, Klášterec nad Ohří

www.levnýpohřeb.cz

V sobotu 4. srpna se již počtvrté uskuteční oblíbený závod horských kol pro širokou veřejnost, pod názvem

Wembloudovy hrby. Závod je vypsán pro všechny věkové kategorie, od právě narozených dětiček

až po penzisty, kteří se rádi pohybují pomocí stroje zvaného horské kolo.

Kategorie jsou u dětí děleny po dvou letech 

a u dospělých po deseti. Závod je součástí Po-

háru Peruna. Rozdělení jednotlivých kategorií 

a další podrobnosti o závodu lze najít na we-

bových stránkách www.pohar-peruna.cz. 

Trasa závodu vede opět z 90. procent po 

lesních cestách mezi Kláštercem nad Ohří, 

Louchovem a Domašínem. Připraven je pro 

všechny zúčastněné poměrně jezdivý závod, 

kdy průměrný sportovec nemusí slézat z kola 

ani ve výjezdech, ani sjezdech. 

Trať prošla jen kosmetickými změnami. 

Tou nejvýraznější je závěr okruhu. Singletrack 

z minulých let zmizí a závodníci si poslední 

stoupání prodlouží o dobrý kilometr. Vystou-

pají až k NPP Doupňák, minou Holubí Vrch 

a krásným sjezdem, který místní nazývají Vo-

dárna, a vydají se do cíle závodu.

Pro děti je připraven okruh pod zahrádkář-

skou kolonií v délce zhruba 1 kilometr, který 

děti absolvují v různých počtech, podle věko-

vé kategorie. Pro nejmenší do 6ti let věku je 

připraven speciální 200 metrů dlouhý okruh 

přímo na RC dráze, takzvaném Oudaplace, na 

které je situováno celé zázemí závodu, včetně 

kanceláře. 

Zúčastnit závodu se může každý majitel 

horského, či trekkingového bicyklu a ochranné 

přilby, který si chce poměřit své síly a schop-

nosti s ostatními sportovci, nebo si prostě jen 

udělat příjemný sportovní den, zakončený již 

tradičně stále se zdokonalující Aftrparty, na 

které bude letos prvně hrát živá hudba. Vy-

stoupí kapely Next Company a Šťastnej den.

Ve všech kategoriích jsou vyhlašováni 

a oceněni první tři závodníci, kteří obdrží 

diplom a věcné ceny. V dětských kategori-

ích jsou odměněni vždy první tři diplomem, 

medailí a věcnou drobností. Ve startovném je 

započítána tombola o hodnotné ceny, jak pro 

děti, tak i pro dospělé. Dospělí mají ve star-

tovném také občerstvení v místním skvělém 

stánku s občerstvením, šéfovaném Janou Ou-

dovou a spol. 

Příjemnou změnou jsou nová účastnická 

trička, která si budou moci účastníci zakou-

pit.  Připravena budou v několika barevných 

kombinacích. K dispozici bude také dámský 

střih.

Jestliže dospělí mají jako doplňkovou atrak-

ci skvělou Aftrparty, pro děti bude připraven 

nafukovací hrad, na vyřádění se, a chystají se 

i doplňkové soutěže zručnosti a miniškolička 

techniky jízdy a přejíždění terénních nerov-

ností. Start závodu je ve 14.00 hodin. Děti vy-

jedou na trať v 10.00 hodin. Příchozí startují 

ve 14.10 hodin.

(Martin Wembloud Rytych)

V chomutovském Domově pro seniory se usku-

tečnil turnaj v pétanque, na kterém se předsta-

vili klienti DpS Kadaň, Chomutov, Louny, Žatec, 

Podbořany, Jirkov a Klášterce nad Ohří. 

Z našeho domova se soutěže zúčastnilo tří 

členné družstvo ve složení pan Krátký, Uhlíř 

a Svoboda. V dopoledních hodinách odstar-

tovala hlavní soutěž, kterou klášterečtí senioři 

vyhráli. Dále se naše družstvo může chlubit 

třetím místem v doprovodných soutěžích. 

Mezi doprovodné soutěže patřily kopy na 

branku, střílení míčků do sítí, stolní hokej, 

kriket atd. Celý čas, strávený v prostorách 

chomutovského domova, byl velice příjemný. 

Všem zúčastněným bylo poskytnuto lahodné 

občerstvení. Vyvrcholením podařeného do-

poledne bylo předání cen a vystoupení žáků 

ZUŠ Chomutov. Naši klienti si s radostí a dob-

rou náladou odnesly ceny za třetí místo v do-

provodných soutěžích a zlatý pohár v hlavní 

soutěži. 

Už teď se těšíme na další ročník turnaje, na 

který budeme pilně trénovat na našem hřiš-

ti. Doufáme, že naše výsledky budou stále tak 

skvělé a dobrá nálada bude panovat i příští rok. 

(Za volnočasový úsek Stanislav Hájek)

PODAŘENÉ ODPOLEDNEPODAŘENÉ ODPOLEDNE
PŘI TURNAJI V PÉTANQUEPŘI TURNAJI V PÉTANQUE

V Ledvicích na Bílinsku vstoupí v sobotu 25. 

srpna dopoledne do nového ročníku I. A – tří-

dy skupiny B fotbalisté FK Klášterec. Loni dru-

hý tým tabulky by měl být v utkání favoritem. 

Doma se Klášterečtí svým příznivcům před-

staví až v neděli 2. září, kdy na svém trávníku 

nastoupí k utkání s Dobroměřicemi.

(edb)

Klášterečtí fotbalisté začínají nový ročník v Ledvicích
Rozpis jednotlivých zápasů A mužstva FK Kláš-

terec v podzimní části I. A – třídy, skupiny B:

I. kolo (sobota 25. 8. od 10.00)

  Viktorie Ledvice – FK Klášterec.

II. kolo (neděle 2. 9. od 17.00)

  FK Klášterec – Dobroměřice.

III. kolo (sobota 8. 9. od 17.00)

  Srbice – FK Klášterec.

IV. kolo (sobota 15. 9. od 16.30)

  FK Duchcov – FK Klášterec.

V. kolo (neděle 23. 9. od 16.30)

  FK Klášterec – Havran Kryry.

VI. kolo (neděle 30. 9. od 16.30)

  AFK Loko Chomutov B – FK Klášterec.

VII. kolo (neděle 7. 10. od 16.00)

  FK Klášterec – FK Postoloprty.

VIII. kolo (sobota 13. 10. od 16.00)

  1. FC Spořice – FK Klášterec. 

IX. kolo (neděle 21. 10. od 15.30)

  FK Klášterec – Baník Osek.

X. kolo (neděle 28. 10. od 14.30 Staré Spořice)

  Březenecká/Chomutov – FK Klášterec.

XI. kolo (neděle 4. 11. od 14.00)

  FK Klášterec – FK Domoušice.

XII. kolo (sobota 10. 11. od 14.00)

  Březno – FK Klášterec.

XIII. kolo (neděle 18. 11. od 13.30)

  FK Klášterec – VČSA Ervěnice.

Pohyb na hokejové scéně
Druholigový tým hokejistů Klášterce, který 

v uplynulé sezoně dosáhl svého historického 

úspěchu, když postoupil a zúčastnil se bojů 

v baráži o první ligu, doznal v letní přestávce 

několika změn. 

Jak jsme již informovali, odešel kouč úspěš-

ného mužstva Michal Jäger, a to do sousední 

prvoligové Kadaně. Z hráčů sem zamířil bran-

kář Jan Kaššák, kterému v Klášterci skončilo 

hostování. Novými tvářemi v Kadani jsou dva 

klášterečtí obránci Michal Žižka a Jiří Dostál. 

Útočník Jan Stehlík zase zamířil opačným 

směrem, z Kadaně do Klášterce. (edb)

Chloupek
úspěšně hostoval v Mostě

Klášterecký atletický talent, Ondřej Chloupek 

hostoval v AK Most a pomohl tamnímu druž-

stvu starších žáků v boji o ligovou příslušnost. 

Závěrečné kolo krajského přeboru starších 

žáků proběhne zkraje září v Ústí nad Labem 

a tam se rozhodne o tom, která dvě družstva 

postoupí do semifinále žákovské ligy.

Chloupek svými výkony pomohl Mostec-

kým nejen vyhrát třetí kolo, ale udržet i naději 

na postup. Chloupkovy výkony v 3. kole kraj-

ského přeboru v dresu AK Most:

60 m – 4. Chloupek 7,97. 300 m – 3. Chlou-

pek 40,39. Dálka – 4. Chloupek 509. Pro tým 

Chloupek vybojoval 22 bodů. (edb)

Rezerva začíná
okresní přebor v Perštejně

Rezervní tým mužů FK Klášterec vstoupí do 

podzimní části mistrovské soutěže okresního 

přeboru soubojem se sousedním Perštejnem. 

Hrát se bude v Perštejně, a to v sobotu 18. srp-

na od 17.00 hodin. 

Dorostenci FK Klášterec zahájí I. A – třídu 

utkání v Údlicích, kde se představí v sobotu 

25. srpna od 11.00 hodin. 

Ve stejný den zahajují podzim I. A – třídy 

také starší žáci FK Klášterec. Ti se v úvodním 

kole představí na domácím hřišti, kde od 14.45 

hodin hostí Cítoliby. Přípravka začíná ve sdru-

ženém okresním přeboru mladších přípravek 

v sobotu 1. září v 11.00 hodin, kdy zajíždí 

k utkání do Starých Spořic a jejím soupeřem 

bude tým Beženecká/Chomutov. (edb)

Reprezentanti týmu Foamglas Klášterec nad 

Ohří obsadili druhé místo v turnaji Duha Cup 

2012, který pořádala Chomutovská liga ma-

lého fotbalu. Letošní ročník se opět odehrál 

ve sportovním areálu 1. SK Jirkov v Březenci 

u Jirkova a celý se nesl v duchu oslav 20 let od 

založení CHLMF. 

Na turnaji se představil rekordní počet 36 

mužstev z Chomutova, Jirkova, Prahy, Kla-

denska, Mostecka, Rakovníka, Klášterce nad 

Ohří, Kadaně a mezinárodní účast zajistil tým 

složený z Vietnamců žijících v ČR. Do finále se 

probojovaly týmy L.A. Interiér Chrontoš, což 

byl loňský vítěz turnaje, a Foamglasu Klášterec 

nad Ohří, který odešel z loňského finále jakom 

poražený. Duel o prvenství skončil nerozhod-

ně 1:1, a tak o vítězi a držiteli vítězné trofeje 

rozhodovaly penalty. V nich měli více štěstí na 

kopačkách hráči L. A. Interiér Chrontoš, kteří 

tak obhájili prvenství a celkově to bylo jejich 

třetí vítězství v turnaji. Klášterečtí byli stejně, 

jako loni druzí. Cesta Foamglas Klášterec do 

finále:

Vítězství ve skupině B, před 1. SK Jirkov, 

Loko Chomutov a Unique drink teamem. Os-

mifinále: Foamglas Klášterec nad Ohří – FC 

Baník Meziboří 3:0 (0:0). Branky: Nádeník 2, 

Černý. Čtvrtfinále: FC Baník Vysoká Pec – Fo-

amglas Klášterec nad Ohří 0:3 (0:1). Branky: 

Kiliján, Černý, Strádal. Semifinále: Foamglas 

Klášterec nad Ohří – 1. SK Jirkov 0:0 (0:0), 

na penalty 4:3. Finále: L.A. Interiér Chrontoš 

– Foamglas Klášterec 1:1(1:0), na penalty 5:4. 

Branka v utkání Černý. (edb)

KLÁŠTERECKÝ FOAMGLAS DRUHÝ PŘI DUHA CUPU


